



جامعة الشارقة  
UNIVERSITY OF SHARJAH

Office Of the Chancellor

مكتب مدير الجامعة

تعميم رقم: 43  
Circular No. 43  
Academic Year 2018/2019

Date: 22/4/2019

التاريخ : 2019/4/22

**To: Vice Chancellors, Assistant Chancellor for Branch Affairs, Deans, Directors of Research Institutes, Associate Vice Chancellors, Directors of Centers and Departments, Faculty and Staff**

إلى : السادة نواب مدير الجامعة ، مساعد مدير الجامعة لشؤون الفروع، عمداء الكليات، مدراء المعاهد البحثية، مساعدي نواب مدير الجامعة، ومدراء المراكز والمكاتب والإدارات وأعضاء الهيئتين التدريسية والإدارية

**Subject: Annual Incentives Awards for Distinguished Faculty Members [2018/2019]**

الموضوع : المكافأة التشجيعية السنوية لأعضاء هيئة التدريس المتميزين 2018 – 2019م

Dear All,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد ،،

With reference to the subject above, the University formed three committees to review the files of nominees for the Annual Faculty Incentives Awards for Distinguished Faculty Members (2018/2019) in the areas of scientific research, teaching, and university and community service. The committees studied the files in detail, according to the criteria for nominating the awards. Having reviewed the evaluations of the three committees and meeting with the heads of those Committees in the presence of the concerned Vice Chancellors, I am pleased to announce the names of the faculty members who have won awards for this year (please see attached list).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، فقد شكلت الجامعة ثلاث لجان لدراسة ملفات المرشحين للمكافأة التشجيعية السنوية لأعضاء هيئة التدريس المتميزين (2018-2019م) في مجال البحث العلمي والتدريس وخدمة الجامعة والمجتمع، وقامت اللجان بدراسة الملفات دراسة مستفيضة وفقا لمعايير الترشيح للمكافأة. وبعد دراستنا لتقييم اللجان الثلاث واجتماعنا مع رؤسائها بحضور نواب المدير المعنيين، يسرنا الإعلان عن أسماء أعضاء هيئة التدريس الفائزين بالمكافأة لهذا العام كما هو مبين في اللائحة المرفقة بهذا التعميم .

On behalf of myself and all working at the University, I would like to extend my warmest congratulations to all winning faculty members. These awards represent appreciation for your valued and distinguished efforts in scientific research, teaching and university and community service, which contribute greatly to the University's goals and aspirations.

وبالأصالة عن نفسي وعن كافة العاملين في الجامعة أتقدم للسادة أعضاء هيئة التدريس الفائزين بهذه الجوائز بأطيب التهاني المباركة، فهذا يشكل تكريما لجهودكم القيمة وتميزكم في مجالات البحث العلمي والتدريس وخدمة الجامعة والمجتمع، مما يساهم في تحقيق أهداف الجامعة وتطلعاتها .

Wishing you all continued success in serving the University and community.

أتمنى لكم جميعا مزيدا من العطاء ودوام التوفيق والنجاح .

Best regards and congratulations,

وتقبلوا فائق التحية والتقدير ،،،

**Professor Hamid M. K. Al Naimiy**  
Chancellor

أ.د. حميد مجول النعيمي  
مدير الجامعة

هاتف: ٥٥٨ ٥١٨٠ (٦ ٩٧١+)، فاكس: ٥٥٨ ٥١٨٥ (٦ ٩٧١+)، ص.ب: ٢٧٢٧٢، الشارقة - الإمارات العربية المتحدة

Tel: (+971 6) 558 5180, Fax: (+971 6) 558 5185, P.O. Box: 27272, Sharjah - United Arab Emirates

www.sharjah.ac.ae | uos@sharjah.ac.ae

أسماء الحاصلين على المكافأة التشجيعية السنوية  
لأعضاء هيئة التدريس المتميزين 2019/2018م

**Names of Award Winners  
Annual Incentive Awards for Distinguished Faculty Members 2018/2019**

الجائزة Award	الكلية College	الاسم Name	م No.	المجال Area
20000 درهم / AED	كلية العلوم College of Sciences	Ali Ali El-Keblawy	.1	البحث العلمي Scientific Research
	كلية الصيدلة College of Pharmacy	Hany Omar	.2	
15000 درهم / AED	كلية الهندسة College of Engineering	Zafar Said	.3	
	كلية الهندسة College of Engineering	Abdul Hai Al-Alami	.4	
	كلية الهندسة College of Engineering	Mohammad Ali Abdelkareem	.5	
	كلية الشريعة والدراسات الإسلامية College of Sharia & Islamic Studies	Mohammad Ali Sumeran	.6	
	كلية القانون College of Law	Ahcene Rabhi	.7	
	كلية العلوم College of Sciences	Kareem Mosa	.8	
	كلية الهندسة College of Engineering	Anwar Hasan Jarndal	.9	

الجائزة Award	الكلية College	الاسم Name	م No.	المجال Area
15000 درهم / AED	كلية الهندسة College of Engineering	Mohamed G. Arab	1	التدريس Teaching
13000 درهم / AED	كلية الهندسة College of Engineering	Khaled Hamad	2	
	العلوم الصحية Health Sciences	Fatma Hegazy	3	
	كلية الهندسة College of Engineering	Muamer Ali M. Abuzwidah	4	
	كلية الصيدلة College of Pharmacy	Sameh Soliman	5	

المبلغ Award	الكلية College	الاسم Name	م No.	المجال Area
10,000 درهم/AED	الفنون الجميلة والتصميم Fine Arts and Design	Karima Mohamed Abdelaziz	1	خدمة الجامعة والمجتمع University & Community Service
10,000 درهم / AED	كلية الهندسة Engineering	Mahmoud Abu Shammeh	2	